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Komisia pre vzdelávanie, mládež a šport Mestského zastupiteľstva v Malackách 

Radlinského 2751/1, 901 01 Malacky 
 

Zápisnica  
zo zasadnutia komisie 

 
Dátum: 11. 6. 2013 
Miesto a čas konania: MsÚ Malacky, 17,00 – 19,00 h 
Prítomní členovia komisie: RNDr. Tedla - predseda, PaedDr. Pagáčová, Ing. Špelicová, 
p. Salajová, PaedDr. Filip 
Ospravedlnení členovia komisie: Ing. Rusňák, Mgr. Habová, Ing. Andil, Mgr. Pašteka 
Hosť: V. Mihočko (AD HOC), V. Mihočko ml. (MSK) 
Tajomníčka komisie: Mgr. Hrnková  
 
Schválený program (za: 5, proti: 0, zdržali sa: 0, nehlasovali: 0): 
 

1. Otvorenie 

2. Hodnotenie pracovnej pozície manažéra pre šport  

3. Informácia riadite ľa AD HOC o situácii s nájmom futbalového ihriska ŠK 
Malacky 

4. Informácia V. Miho čka ml. o činnosti MSK a o žiadosti o mimoriadnu dotáciu 
z rezervy primátora mesta  

5. Správa o prijímacom konaní v MŠ a súčasnej naplnenosti a kapacitných 
možnostiach v MŠ  (informácia od Mgr. Hudecovej) 

6. Materiály k MsZ: 

a)   Návrh VZN mesta Malacky, ktorým sa mení VZN č. 7/2012 o pravidlách času 
predaja    v obchode a času  prevádzky služieb na území mesta Malacky – Z 
48/2013 

            b)   Návrh Etického kódexu voleného predstaviteľa samosprávy mesta Malacky –  
Z51/2013 

 
7. Plán činnosti komisie a termíny akcií organizovaných komisiou na druhý polrok 

roka 2013 

8. Záver 
 
Oproti programu uvedenému v pozvánke nastali tieto zmeny:  

- pôvodný bod č. 2 (odovzdanie ocenenia za rozvoj športu v Malackách Mgr.  
Csillaghymu) bol na požiadanie Mgr. Csillaghyho presunutý na zasadnutie komisie 
v septembri, 

- doplnený bol bod č. 4 (na základe záujmu predsedu Mestského stolnotenisového klubu 
V. Mihočka ml. informovať komisiu o aktuálnej činnosti klubu).   

    
 
K bodu 1:                                                                                                                                
Zasadnutie otvoril a viedol RNDr. Pavol Tedla.  
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K bodu 2: 
Komisia sa opäť venovala zhodnoteniu prínosu pracovnej pozície manažéra pre šport pre 
športový život v Malackách. Predseda komisie mailom oslovil všetky športové kluby, ktoré sú 
v databáze poberateľov dotácií od mesta so žiadosťou o zhodnotenie ich skúseností zo 
spolupráce s manažérom. Z takmer tridsiatich oslovených klubov odpovedali štyri. 
Z odpovedí klubov, hodnotenia riaditeľa AD HOC i členov komisie vyplynulo, že nie všetky 
pôvodné predstavy o pracovnej činnosti manažéra boli zrealizované. Súčasný manažér sa 
venoval väčšinou novinárskej činnosti v prospech malackého športu. Prítomní sa zhodli na 
tom, že viac je potrebné rozvinúť aktivity v rôznych projektoch v oblasti športu, pri získavaní 
financií, spolupráci so školami či organizovaní športových podujatí v meste. Zhodli sa však 
i na tom, že táto pracovná pozícia má význam. Jej význam by ale stúpol a mal väčší prínos pre 
rozvoj športu v MA, ak by postavenie manažéra bolo „silnejšie“, ak by bol v štruktúre 
Mestského úradu a mohol vystupovať v pozícii mestského referenta s väčšími právomocami.  
 Uznesenie č. 18/2013: 
a)  Komisia konštatuje opodstatnenosť pracovnej pozície manažéra pre šport.  
b) Komisia odporúča riaditeľovi AD HOC nepredĺžiť pracovnú zmluvu súčasnému 
manažérovi pre šport a vyhlásiť v auguste 2013 nové výberové konanie na túto pozíciu. 
c) Komisia po vyhodnotení pracovnej náplne manažéra pre šport opätovne navrhuje 
mestu Malacky zriadiť v štruktúre mestského úradu pracovnú pozíciu referenta pre 
šport.  
Hlasovanie:  za: 5  proti: 0  zdržali sa: 0  nehlasovali: 0 
 
K bodu 3:  
Riaditeľ AD HOC informoval komisiu  o situácii  s nájmom  futbalového ihriska  klubom  ŠK 
FO Malacky. Súčasné vedenie ŠK Malacky nespolupracuje s AD HOC. Preto sa hľadajú cesty 
pre budúcnosť  tohto  klubu. Tieto  sú v  súčasnosti vo  fáze predbežných  rokovaní.  Komisia 
diskutovala  o   tom,  ako  je  možné  pritiahnuť viac Malačanov ku športovaniu v  Zámockom 
parku.  Napríklad  i   tým,  že  z  polovice  bežeckého  oválu  okolo futbalového ihriska  by  sa 
urobila dráha pre in-line korčuliarov.                                                                                                                     
Uznesenie č. 19/2013:                  
Komisia zobrala na vedomie informáciu riaditeľa AD HOC o situácii s nájmom 
futbalového ihriska.                                                                                                   
Hlasovanie:  za: 5  proti: 0  zdržali sa: 0  nehlasovali: 0 

K bodu 4:  
Predseda MSK Malacky Vladimír Mihočko ml. informoval komisiu, že družstvo žien MSK sa 
v apríli 2013 umiestnilo na 2. mieste na Slovensku. Ako vicemajsterky majú právo štartovať 
v súťažiach troch európskych pohárov. Klub má plány, že od nového ročníka súťaží by ženy 
hrali v stredoeurópskej Superlige a v ročníku 2014/2015 v Lige majstrov. S ohľadom na 
organizačnú a finančnú náročnosť účasti v tejto súťaži podáva klub žiadosť o mimoriadnu 
dotáciu z rezervy primátora na vykrytie výdavkov spojených s celoročným účinkovaním 
v tejto európskej súťaži. Komisia sa zhodla na potrebe podporiť klub v novej súťaži, 
konštatovala, že je tu možnosť pritiahnuť do Malaciek kvalitných športovcov, divákom 
poskytnúť stolný tenis na európskej úrovni a že stolný tenis by sa mohol stať profilovým 
športom.                                                                                                                        
Uznesenie č. 20/2013:                  
Komisia zobrala na vedomie informáciu predsedu MSK V. Mihočka o úspechoch 
stolných tenistov. S ohľadom na dosiahnuté výsledky a plánovanú účasť v európskej 
súťaži odporúča primátorovi mesta vyhovieť žiadosti o  dotáciu z rezervy primátora 
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mesta.                                                                                                                           
Hlasovanie:  za: 5  proti: 0  zdržali sa: 0  nehlasovali: 0 

K bodu 5:  
Riaditeľka MŠ Mgr. Hudecová sa z prerokovania tohto bodu ospravedlnila., keďže je s deťmi 
v škôlke v prírode. Predseda komisie poslal členom komisie vopred správu riaditeľky MŠ 
o prijímacom konaní a súčasnej naplnenosti a kapacitných možnostiach MŠ. Členovia 
komisie diskutovali o počtoch prihlásených a prijatých detí a kritériách pri prijímaní detí do 
MŠ. Konštatovali, že súčasný stav v naplnenosti je vyhovujúci. 

K bodu 6a: 
Uznesenie č. 21/2013 (k materiálu Z 48/2013):  
Komisia zobrala na vedomie návrh VZN mesta Malacky, ktorým sa mení VZN č. 7/2012 
o pravidlách času predaja v obchode a času prevádzky služieb na území mesta Malacky 
a  odporúča  ho schváliť bez pripomienok.  
Hlasovanie:  za: 5  proti: 0  zdržali sa: 0  nehlasovali: 0 
 
K bodu 6b: 
Komisia sa venovala zmysluplnosti niektorých častí navrhovaného etického kódexu 
a konštatovala, že viaceré uvádzané ustanovenia obsahuje už platná legislatíva.  
Uznesenie č. 22/2013 ( k materiálu Z 51/2013):  
Komisia zobrala na vedomie návrh Etického kódexu voleného predstaviteľa samosprávy 
mesta Malacky.  
Hlasovanie:  za: 4  proti: 0  zdržali sa: 1  nehlasovali: 0 
 
K bodu 7: 
Predseda komisie predložil plán činnosti komisie na 2. polrok roka 2013: 
Zasadnutia pred mestským zastupiteľstvom budú 10. septembra, 5. novembra a 3. decembra 
2013, vždy o 17.00 h. 
Večerný beh zdravia sa bude konať 6. septembra 2013, organizačný výbor k behu bude 
predbežne v dňoch 19. alebo 21. augusta 2013. 
Malacká desiatka sa bude konať 9. novembra 2013, organizačný výbor predbežne zasadne 
v dňoch 7. alebo 9. októbra 2013.  
 
K bodu 8:  
Zasadnutie komisie ukončil RNDr. Tedla. 
 
  
 
 
 
 
         RNDr. Pavol Tedla 
                      predseda komisie  
Príloha: 
prezenčná listina  
 
Zapísala: Mgr. Alexandra Hrnková 
V Malackách 12. 6. 2013 


